强化实名审核所需提交材料：

一、注册者/注册单位自收到通知15日内提交审核材料至我中心。

二、审核材料。

1、域名注册者为自然人

1）域名注册者签字的《域名使用承诺书》；

2）域名注册者的身份证；

3）域名注册者手持上述身份证明材料拍摄的照片；

4）域名已完成工信部备案的ICP/IP备案号、《关于域名用于境外接入的网站的承诺书》、《关于域名用于非网站用途的承诺书》三者之一。

2、域名注册者为组织机构

1）盖有公章的《域名使用承诺书》；

2）组织机构代码证或营业执照等组织机构的证明材料；

3）法定代表人及域名注册者联系人的身份证；

4）法定代表人手持上述机构证明材料、本人身份证拍摄的照片；或域名注册者联系人手持上述机构证明材料、法定代表人身份证、本人身份证拍摄的照片；

5）域名已完成工信部备案的ICP/IP备案号、《关于域名用于境外接入的网站的承诺书》、《关于域名用于非网站用途的承诺书》三者之一。

三、贵司收到上述审核材料后通过CPP系统中审核管理—不良域名处理—实名复审资料上传功能上传至我中心。

附件一：承诺书

中国互联网络信息中心（CNNIC）：
本人/本单位注册的域名__________对应URL________________因出现不良应用行为，目前被暂停解析，域名出现不良应用问题的原因为：
现已将相关问题做出如下整改：
特申请恢复域名解析，并承诺严格遵守互联网域名管理办法，不再出现类似问题。如恢复解析后，该域名仍然解析至不良网站页面，CNNIC有权永久停止该域名的解析。
                     




申诉人： （签字或盖章）
                                    日期： 201X年XX月XX日
附件二：关于域名用于非网站用途的承诺书
关于域名用于非网站用途的承诺书
中国互联网络信息中心（CNNIC）：
我单位（公司）向贵司提交了                  域名的注册申请。
现郑重承诺如下：
我单位（公司）申请注册的                  域名将不用于网站用途。
如该域名用于网站用途，我单位（公司）将按国家相关规定完成网站ICP备案手续。
对由于我单位（公司）违反本承诺所引发的一切后果，我单位（公司）承担全部法律责任。
承诺人：        （印章）
年   月   日
附件三：关于域名用于境外接入的网站的承诺书
关于域名用于境外接入的网站的承诺书
中国互联网络信息中心（CNNIC）：
我单位（公司）向贵司提交了                  域名的注册申请。
现郑重作出如下承诺：
我单位（公司）申请注册的                  域名将不解析（含转发）至中国境内（港澳台除外）接入的网站。
如该域名解析（含转发）至中国境内（港澳台除外）接入的网站，我单位（公司）将按国家相关规定完成网站ICP备案手续。
对由于我单位（公司）违反本承诺所引发的一切后果，我单位（公司）承担全部法律责任。
承诺人：        （印章）
年   月   日
Required documents for strengthening real name verification:

1. Registrants should submit verification documents to CNNIC and complete the real-name verification process within 15 days since receiving the notice;
2. Verification documents include:

1) for individual registrant

a. Commitment Letter of Domain Name Application with registrant signature;

b. registrant’s identification document (ID card or passport or other identification documents);

c. a picture of the registrant holding the above document;

d. ICP/IP number or Commitment Letter of Domain Name for Website Use with Foreign Access or Commitment Letter of Domain Name for Non-website Use;
2) for organization registrant

a. Commitment Letter of Domain Name Application with corporate seal or legal person’s signature;

b. organization identification certificate organization code certificate or business license or other equivalent certificates;

c. identity documents of the legal person and registrant contact person (ID card or passport or other identity document);

d. a picture of the legal person holding the above organization identification certificate and his/her identity document; or a picture of registrant contact person holding the above organization identification certificate, identity documents of the legal person and registrant contact person;

e. ICP/IP number or Commitment Letter of Domain Name for Website Use with Foreign Access or Commitment Letter of Domain Name for Non-website Use;
3. Please submit the documents to CNNIC through CPP portal. The operation procedure is CPP—Audit—Illegal domain handling—real name review material upload. 

Annex I   Commitment Letter of Domain Name Application

China Internet Network Information Center (CNNIC):

The domain name _______________with the URL______________ was suspended resolution because of illegal application. The reason for the illegal application is:  

We have rectify the problem as below:

I/We apply to resume domain name resolution and promise to strictly comply with China Internet Domain Name Regulations to avoid similar problems in the future. If the domain name still resolves to illegal web page after the resumption, CNNIC has the right to permanently stop resolving this domain name.  

Signature or seal:

Date: 

Annex II   Commitment Letter of Domain Name for Non-website Use

China Internet Network Information Center (CNNIC):

We have submitted registration application for domain name _____________.

Now we promise that:

1. The domain name_______________ that we applied to register is not for website use.

2. We will comply with related rules and regulations to complete ICP approve process if it is for website use.

3. We will assume all legal responsibilities arising from any violation of this Commitment.  

Seal:

Date:
Annex III   Commitment Letter of Domain Name for Website Use with Foreign Access

Commitment Letter of Domain Name for Website Use with Foreign Access 

China Internet Network Information Center (CNNIC):

We have submitted registration application for domain name _____________.

Now we promise that:

1. The domain name_______________ applied by us will not resolve or forward to any website with access in mainland China.  .

2. We will comply with related rules and regulations to complete ICP approve process if it resolves or forwards to any website with access in mainland China.

3. We will assume all legal responsibilities arising from any violation of this Commitment.  

Seal:

Date:
